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PROTOKÓT. IVR 26 / 04
Z POSIEDZEIVIA KOMISJI

B(TDZET(T I MIENIA KOMUI{ALI{EGO
W dniu 22 paádzierniku 2004 roku.

Kornisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznlk do
niniejszego protokolu rozpoczpla obrady o godzinie 11r(' wg nastppuj4cego
porz4dku.

1. Ocena pracy Burmistrza, Urzgdu Miejskiego i jego pracowników w
zakresie poprawy kultury obslugi interesanta oÍaz oszczgdnego
gospodarowania publicznym mieniem.

2. Analiza informacji Burmistrza o strukturze wyksztalcenia, wielkoéci
zatrudnienia i wynagrodzenia pracowników poszczególnych jednostek

organizacyjnych w tym Urzpdu Miejskiego wedlug stanu na 30 VI w
porównaniu do analogicznego okresu roku 2003.

3. Analiza sytuacji finansowej w Osrodku Pomocy Spolecznej w
Jpdrzejowie.

4. Ocena dzialalnoéci Strazy Miejskiej pod k4tem realizacji dochodów
sminv.

5. Analiza informacji o wykonanlu
2004 roku.

6. Analiza rnateriatów na sesjp.
7. Sprawy róZne.

budzetu miasta i grniny na I pólrocze

Przewodniczqcy przywital zebranych radnych, oraz przybylego na spotkanie
Btrrmistrza J. Wo2niaka. Przewodnicz4cy wyjaSnit, 2e z uwagi na brak czastt
Protokól zpoprzedniej Komisji odczyta nastppnym razeln. Zaproponowal fakle,
aby pol4czyc p. I i 2.

Ad.1 i  Ad.2
Burmistrz wyjaSnil, 2e od czasu objgcia ptzez niego stanowiska dEzyl do tego,
aby urzpdnicy zalalwiali sprawy ,,od rpki" -usprawnilo to dzialanie lJrzpdu (np.
wszelkiego rodzaju zaSwiadczenia, które nie wyrnagaj4 postppowania
administracyjnego). Dodat takhe, 2e zawsze tlumaczy mlodym pracownikotn,
aby parniptali, 2e urzgdnik ma spelniaó sluZebn4 rolg w stosunku do
interesantów. Radny J. Kpdra dodal, i2 urzpdnicy LJM s4 mili, ale nie wszyscy.
Zwrócit uwagQ Bunnistrza szczególnie na pracowników o dluzszym staZu pracy,
gdyz oni nie zawsze s4 uprzejmi ( przytoczyl przyklad potraktowania interesanta
przez p. B. Blaszkiewicz). Poza tyrn dodal, 2e dopiero teraz doczekal sip
laweczki przy Rondzie, na którq czekal rok (gdy sip o ni4 upominal zostal



lekcewaz4co potraktowany przez p. Jezewskiego), poruszyl takhe kwestiE
przystanku w Rakowie. Przewodniczqcy podkreSlil, 2e to radni ponoszE

odpowiedzialnoSó za dzialani e Urzgdu.
Przewodniczqcy poruszyl kwestip zajrnowania przez samochody rniejsc
parkingowych przeznaczonych dla inwalidów, zazfiaczyl, 2e jest to kwestia

znaków drogowych i kultury osobistej.
Nastgpnie rozpoczfi analizE sprawozdari ze struktury zatrudnienia w
poszczególnych jednostkach.. W UM wzrost przecigtnego wynagrodzenia z 2
487 do 2 516 co stanowi niecale 3oA"zatrudnienie 83 spadlo na78, etaty: 79 na
55. Nastgpnie Przewodnicz4cy przedstawil sytuacjp w innych jednostkach, tn.in.
na Skladowisku Odpadów w Potoku, w Bibliotece Miejskiei, na Plywalni ( w
zalqcznlku do Protokolu).
PrzewodniczEcy podsurnowal, i2 koszty plac we wszystkich jednostkach

budzetowych s4 pod kontrol4.

Ad.3
Przewodniczqcy poinfonnowal zebranych, 2e uczestniczyl w posiedzeniu

Komisji Oswiaty gdzie p. Kierowniczka OPS stwierdzila, 2e rnaj4 dobr4

sytuacjp finansow4 (odpowiednie materialy znajdtl4 siQ w Zalqcznlku do
Protokolu).
Komisja przyjqla informacjp bez uwag.

Ad.4
Przewodniczqcy odczytal ,,lnfonnacjp" ( w zahEczntkt do Protokolu).
Dodatkowo podkreslll" 2e Straz Miejska powinna karac osoby zatrzymul4ce sig
na rniejscach parkingowych dla inwalidów. Ostatecznie Komisja podkreélila, i2

nie widzi zlo$liwoSci w dzialaniu ze strony ftinkcjonariuszy StraZy Miejskiej.
Radny J. Kgdra stawia wniosek:

,,14/nioskuie, abv Strui Mieisku z.wrócilu wiekszu uwuge nu orawidlowoSé

zuimowunia mieisc na oarkingu"

Wniosek j ednomy5lnie przyi€ty

Komisja przyjgla i pozytywnie ocenila Sprawozdanie z dzialalnoSci StraZy
Miejskiej.

Przewodniczqcy zarzqdzll przerwg I1.45- I 1.55

Po przerwie Komisj a zaruuclla Bunnistrzowi, 2e slabo ksztaltt¡e sip sytuacja w
inwestycjach za 6 miesipcy. Burrnistrz zap5fr.al, kfóra inwestycja idzie slabo.
Radna J. Szreniawa, powiedzíala, ze ul. Glowackiego- otrzyrnala wyjaSnienie,
2e to nie lezy w kompetencji Gminy, ale przetarg sip odbyl, jest wykonawca,



Ciclra sA na ukoúczeniu, chodnik na Piaskach po przetargu i bgdzie robiony. Do
zrobienia takze ul. Sienkiewicza i ul. Przemyslowa. Poinfonnowal takze, 2e
uniewazniony zostal przetarg na budowg Kolektora C, gdy? nalnilsza oferta
wynosila | 750 tyí zl, czyh dwukrotnie wigcej niz bylo zamierzone. Poza tyrn
na etapie projektowania budowa budynku komunalnego, ogloszony przetarg na
wodoci4g w Wolicy. Radny A. Biaty zapytal ,,co z tymi 40 mln zl co mielismy
dostaó?". Burmistrz wyjaSnil, ze Naczelny Panel Ekspertów ocenil Wniosek na
92o/o, pieni4dze te rnialy,byó, tyrnczasem na podstawowej liScie rankingowej
Departarnentu Ochrony Srodowiska Urzpdu Marszalkowskiego s4 inwestycje
ocenione na 62, 5o/o, a rasz Wniosek znalazl siQ na liécie rezerwowej,
prawdopodobnie dlatego, 2e dwa najlepsze wnioski zabieraly wszystkie Srodki.
Dodal, 2e mo2e coS uda sig zrealizowaó z Funduszu SpójnoSci.

Ad. 5
Przybyla p. Skarbnik i przekazala swoje spostrzeZenia dotycz4ce realizacji
budzetu zaI pólrocze 2004 roku.
Poinfonnowala zebranych, 2e opinia RIO na temat wykonania budzetu jest

pozytywna. Dodala, 2e z tego, co teraz widaó nie wystarczy Srodków na
oéwietlenie, gmina odnotowuje rnaly tdzial w podatku dochodowym od osób
fizycznycll Nastgpnie p. Skarbnik zreferowala sytuacjp w finansach za 9
rniesipcy. Szczególnie zaznaczyla,2e planowane dochody ogólem to 37 mln,
wykonanie 29 mln co stanowi 78,9 %( 3%ponad), nastgpnie dochody wlasne-
73% (brakuje 2% czyb ok. 350 tyé zl). Poza tym zasugerowala, aby na
listopadowej sesji zwigkszyó érodki na program profilaktyki antyalkoholowej,
gdyz wplywy z udzielania koncesji na alkohol to 365 tyí zl i nalelaloby dobrze
wykorzystaó te pieni4dze. Poinformowala tak2e, 2e wydatki biez4ce ksztaltuj4
siQ proporcjonalnie do czasu, wydatki inwestycyjne se realizowane.
Przypomniala o zaciqgniptych kredytach i po2yczkach(rn.in. na zakup wagi w
Potoku). Odnotowano 3 mln zt splat rat kredytów i pozyczek. Poinfonnowala,
2e Grnina ulokowala 800 tyí zl na 6 7o-ow4lokatg.
Radny J. Kpdra zapytal o opinig p. Skarbnik dotycz4c4 ZBlld. Skarbnik
przedstawila swoje stanowisko w tej sprawie. Burmistrz podkreélil, aby wzi4ó
pod uwagq, ze jeSli radni zdecydq4 daó dotacjg, to bgdzie to dotacja dla
lokatorów socjalnych, nie dla kierownika ZBM, który jest tylko
adrninistratorem.
Przewodniczqcy zapytal p. Skarbnik jakie s4 vdzialy grniny w podatku
doclrodowym od osób frzycznych. Skarbnik odpowiedziala-
39,34o/o - od osób fizycznl,ch
6,670Á od osób prawnych.
Dodala, 2e od osób prawnych s4 wysokie wplywy ( w szczególnoéci od
Fermentowni).



Do Inforrnacji o wykonaniu budzetu za I pókocze 2004 r Komisja nie rniala
wigcej uwag.
Skarbnik wyjaSnila takie w4tpliwoSci radnego J. Kgdry na telnat retnontu w
bloku, nalez4cym do ZBM, w którym mieszka.
Na zakoúczenie p. Skarbnik wyjainila p. 7 porzqdku obrad.

Ad. 7

Punkt 1-7 porzqdku obrad sesji - komisja uwag nie wniosla.

Poz I
Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeústwa na terenie
gminy.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 9
Informacja Komendanta Miejsko-Gminnego OSP o stanie bezpieczeústwa
pozarowego na terenie gminy.

Przewodniczqcy podkreélil, ze jest profilaktyka, to nie ma kosztów.
Komisja uwag nie wniosla.

Pon 10
Inforrnacj a o oSwiadczeniach rnaj4tkowych

. Komisja uwag nie wniosla.

Po* 11
Infbrmacja z wykonania budZetu rniasta i grniny Jgdrzejów za I pólrocze 2004

roku.
Komisja uwag nie wniosla.

Po* 12
Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2004 rok.

Komisja uwag nie wniosla.
Poz 13
Uchwala w sprawie zaci4gnipcia kredytu na sfinansowanie wydatków
nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Komisja uwag nie wniosla

Pon 14
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr Il7l02 zmienionej uchwal4
Nr XIV/155/03 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w sprawie ustalenia warunków
pracy i placy Burmistrza Miasta Jgdrzejowa oraz upowaZnienia



Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie do dokonywania czynnoéci w

sprawach z zakresu prawa pracy wobec burmistrza.

Burrnistrz J. Woániak wyjaénil, 2e chodzi o wt4czenie likwidowanej ,.13- tki"

do pensji burmistrza. Dodal, 2e w Ftnduszu Plac kwota ta byla zaplanowana i w

perspektywie rocznej nic sip nie zmieni. Dodal, 2e w wigkszosci grnin sprawa

zostala jtu zalatwiona ( wspornnial o pani Wójt z Naglowic). W DK w

Jgdrzejowie 13-tki zostaly juZ zlikwidowane i dol4czone do pensji.

Radny A. Bialy powiedzial, 2e o p. Frejowskiej dobrze sig pisze w prasie a o

Jgdrzej ow te zawsze Lle.
Przewodniczqcy powiedziat,2e opozycja nie poprze tej uchwaly, ale jest to

kwestia oceny ka2dego obywatela czy Burtnistrz robi coé dobrego dla gminy

czy nie. Poprosil Radp, aby sig zastanowtha" czy chce obnizyó czy zachowaÓ

wynagrodzenre burmistrza. Radny L. Sulek zaznaczyl, 2e nie podoba mu sip

fakt, ze istnieje polityka w Radzie.

Uchwala zostala pozytywnie zaopiniowana, pod indywidualn4 oceng ka2dego z

osobna.

Poz" 15
lJclrwala w sprawie wyrazenia zgody na zamiang nieruchomoSci komunalnej na

nieruclromo Só stanowi4c4 wlasnosó osoby fizy cznej .
Komisja uwag nie wniosla

Poz 16
Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoóó Grniny Jpdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 17
Uchwala w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoéó Grniny Jpdrzejów
niertrchomo$ci, stanowi4cych wlasnoSó osób fizycznych, polozonych we wsi

Lasków
Komisja u\ryag nie wniosla.

Poz 18
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Gminy
Jgdrzejów z organizacjarni pozarz4dowymi, osobarni prawnymi i jednostkami

organizacyjnyrni, o których mowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy zdnia24 kwietnia
2003r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 19
Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaty Nr XIX/I93104 Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie z dnia25 marca2004 r. w sprawie okreslenia stawek oplat
za skladowanie odpadów na Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku
Malym.



Burmistrz wyjaénil, 2e od czasu istnienia wagi na wysypisku, wywóz Émieci
zmniejszyl sip do 20%. Dodal takhe" 2e burmistrz L. Kapcia rozwa2a
ewentualnoSó pozbawienia EKOM-u mo2liwoÉci zbierania odpadów na terenie
gminy.

Komisja uwag nie wniosla

Ad. 7
1. Radna J. Szreniawa stawia wniosek, aby w przyszlorocznytn budzecie

uwzglpdnió zwipkszenie poborów pracownikom administracyjno-
uslugowyrn w szkolach, w zwiqzku z pismern Oddzialu ZarzEdt
Nauczyciel stwa Polskie go.

2. PrzewodniczEcy przedstawil pismo ZBi I informujqce, 2e zestawienie
itródel kosztów zostanie przygotowane przed listopadow4 sesj4.

3. Radny J. Kgdra zaproponowal, aby odnowió stare tablice reklamuj4ce
Jgdrzejów.

4. Radny A.Gawlowski wnioskowal o zakup kukly do nauki dla ratowników
z basenu.

Przewodn icz4cy zakoiczyl pos iedzenie Kornisj i o godz. I 3. 2 0

Prolr¡kr¡lr¡wala:

-  
, i l

Pr:aw Komisji Bt¿cl:etu
omttnolnego

Kurinu Muckiewicz


